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Vragen van het lid Neppérus (VVD)
aan de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over duurzame inkoop. (Ingezonden
14 september 2009)

1
Is het waar dat door uw ministerie
een brief aan het bedrijfsleven is
gestuurd om te komen tot ten minste
een volledige herziening voor de
regels van duurzame inkoop in de
catering? Aan hoeveel en aan welke
sectoren zijn er brieven gezonden?

2
Wat is de status van de herziening?
Hoe verhoudt zich dit tot thans
geldende conceptregels? Hoe
verhoudt zich het tot de door
SenterNovem aangekondigde
consultatierondes?

3
Op welke wijze wordt op de website
van SenterNovem bekend gemaakt in
welke sectoren het om conceptregels
gaat en in welke sectoren niet? Deelt
u de mening dat dit, zoals besproken
ook in het algemeen overleg van 2
juli 2009, tot verwarring kan leiden en
tot het maken van onnodige kosten
door het bedrijfsleven?

4
Blijft het uitgangspunt voor de
regelgeving voor duurzame inkoop
dat het simpele regelgeving moet
zijn?

Antwoord

Antwoord van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 5 oktober 2009)

1
Nee. Ik heb op 2 juli jl. met Uw Kamer
gesproken over de tweede
voortgangsrapportage duurzaam
inkopen. In de rapportage heb ik
aangegeven een aantal wijzigingen in
de criteria te willen doorvoeren. In
de bijlage stond een beknopte
beschrijving van het resultaat van die
voorgenomen wijzigingen. Een deel
van de beoogde wijzigingen betrof
het meer functioneel en minder
detaillistisch maken van criteria, wat
de voorkeur heeft van onder meer het
bedrijfsleven. In een aantal gevallen
heb ik dit niet in de criteria zelf
doorgevoerd, maar heb ik, zoals in
de introductie van de bijlage
gememoreerd, de achterliggende
doelen of keurmerken vermeld. In
overleg met VNO-NCW is
afgesproken de branches voor de
betreffende productgroepen te
vragen om met suggesties te komen
hoe de genoemde doelen of
keurmerken beter in inkoopcriteria te
vervatten. Dit is dan ook het
onderwerp van de door u bedoelde
brief. De brief is verzonden aan zo’n
70 branches (en enkele individuele
bedrijven) die eerder als stakeholder
betrokken waren bij de opstelling van
de criteria voor de betreffende 17
productgroepen.

Inmiddels kan ik u melden dat er zo’n
40 reacties binnen zijn gekomen,
onder meer over de cateringcriteria,
die momenteel worden geanalyseerd
en verwerkt.

2
De criteria zoals die eind juli op de
website zijn geplaatst, zijn door mij
vastgesteld en bruikbaar voor
inkopers. Op basis van genoemde
reacties, alsmede andere
commentaren die ons de afgelopen
maanden hebben bereikt, zal ik
mogelijk binnenkort enkele criteria
bijstellen. In sommige gevallen kan
dat een meer functioneel
geformuleerd, maar inhoudelijk
vergelijkbaar criterium opleveren. In
andere gevallen kan er aanleiding zijn
wel een inhoudelijke wijziging aan te
brengen. Uiteraard wordt dit duidelijk
gecommuniceerd.
Los daarvan wordt gewerkt aan het
in de voortgangsrapportage
gememoreerde onderhoud van de
criteria. In dat licht vindt eveneens
overleg met en consultatie van
stakeholders plaats voor diverse
productgroepen.

3
Daags na het overleg met Uw Kamer
op 2 juli jl. is op de website van
SenterNovem een overzicht van
wijzigingen verschenen, waarin is
aangegeven voor welke
productgroepen na 1 augustus jl. nog
wijzigingen waren te verwachten. In
de begeleidende tekst is verduidelijkt
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dat het om de eerdergenoemde zaken
gaat.
Dit hoeft mijns inziens niet tot
verwarring te leiden, omdat er
eenduidige informatie op genoemde
website was te vinden. Onnodige
kosten hoeven niet te worden
gemaakt en het kan zelfs kosten
besparen. Functionele criteria dekken
namelijk alle producten die aan de
huidige criteria kunnen voldoen. Ook
geven deze ruimte aan creatieve en
innovatieve oplossingen van
bedrijven die anders genoodzaakt
zouden zijn hun producten aan te
passen aan de minder-functionele
criteria.

4
Een uitgangspunt voor duurzaam
inkopen blijft dat de criteria zo simpel
en eenvoudig toepasbaar mogelijk
moeten zijn. Ik heb in de
voortgangsrapportage nader
onderzoek naar de administratieve
lasten aangekondigd dat daarbij moet
helpen.
Wel wil ik op voorhand duidelijk
maken dat de omschakeling naar
markten voor duurzame producten
zowel voor inkopende overheden als
voor het bedrijfsleven geen sinecure
is. Het maatschappelijke doel
rechtvaardigt echter dat we van hen
een redelijke inspanning verlangen.
Natuurlijk zal ik deze inspanning waar
mogelijk ondersteunen.
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